

Re-opening of Sports Facilities at the Joint Sports Centre

The sports facilities at the Joint Sports Centre will be re-opened from 18 September 2020 (Friday) onwards. Details are as follows:

Facilities	Details
Warm Up Area Long Jump Area Grass Soccer Pitch Multi-Purpose Court (Basketball/Volleyball/5-a-side Soccer) Tennis Court Golf Practice Area Running Track	Starting from 18 September 2020, Friday 0800 – 2230 <i>1. No guest tickets will be available;</i> 2. Must comply with the JSC's restriction on the no. of users in the facility; 3. No more than four persons in each sub-group; 4. At least 1.5 meters between each other sub-group; 5. Wearing mask before and after exercise.
All Changing Rooms (Shower Facilities)	Temporary closure for improvement works To be completed in late September 2020

As the data for the Grass Soccer Pitch and the Multi-Purpose Court required updating on the Sports Facilities Booking & Information System, there will be a slight delay in the booking of the concerned facilities in the morning on 18 September 2020.

Given health and safety concerns, users are to take note of the following:

- Users are requested to submit Health Declaration Form, body temperature screening, disinfecting hand with sanitizer and wearing mask before access the Joint Sports Centre.
- Users will be denied access if either having any COVID-19 symptoms or body temperature is 37.6°C or above.

Should you have any enquiries, please contact the General Office of Physical Education Section at 3442 8025 or the Joint Sports Centre at 2794 1168 during office hours.

Physical Education Section
Student Development Services
17 September 2020



聯校運動中心運動設施重新開放

聯校運動中心將於 2020 年 9 月 18 日(星期五)起，重開有關設施，詳情如下：

設施	內容	日期
熱身區 跳遠區 草地足球場 戶外籃球/排球/五人足球綜合場 網球場 (每個場最多可容納四位使用者) 高爾夫球練習場 (每條球道最多可容納一位使用者) 跑道	由2020年9月18日(星期五)起 08:00 – 22:30 1. 不設嘉賓票； 2. 需遵守場內設施使用人數限制； 3. 每一小組不得超過四人； 4. 每個小組之間的距離需要保持至少有 1.5 米； 5. 運動前後必須戴上口罩。	
所有更衣室(沖身設施)	改善工程進行中，暫停使用 預計2020年9月下旬完成	

基於草地足球場及綜合場的電腦訂場資料需要更新，所牽涉的場地會於 2020 年 9 月 18 日早上稍後的時間才能預訂。

鑑於健康及安全的考慮, 各使用者請留意以下安排:

- 使用者進入中心時必須填寫健康申報，進行體溫檢測，消毒雙手及配戴口罩
- 如有任何 2019 冠狀病毒病徵或體溫等於/超出攝氏 37.6 度，使用者將被拒絕進入場地範圍

如有任何查詢，請於辦公時間內致電 3442 8025 體育部辦公室或 2794 1168 聯校運動中心服務台。

學生發展處體育部

2020 年 9 月 17 日

